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Zápis z 2. jednání Komise informační a Smart Cities (KISC) konaného dne 28. 2. 2023 
 
Přítomni: Lukáš Tyl, Viktor Lojík, Vladimír Novák, Lucie Sedmihradská., Adam Štěpánek, 

Marek Reimer 

 
Nepřítomni: Petr Beneš (omluven) 

 

Hosté: dle prezenční listiny 
 

1. Zahájení jednání KISC 
Předseda přivítal přítomné členy a hosty a zahájil 2. jednání KISC v 17:05 
 

2. Schválení programu 2. jednání KISC 
 
Návrh programu:  
 

1. Zahájení jednání komise 

2. Schválení programu 

3. Schválení zápisu 1. jednání KISC  

4. Informace o zřízení Odboru informatiky (OIN) 

5. Vyřazování technicky, legislativně a morálně zastaralého softwaru v evidenci 

úřadu 

6. Informace o postupu řešení smluvního vztahu s firmou VITA 

7. Přehled aplikací na úřadě 

8. Různé 

 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 

                        6 0 0 

 
 

3. Schválení zápisu 1. jednání KISC  
 

Zápis byl rozeslán 21. 1. 2023 a nedorazila žádná připomínka. Na místě neměl rovněž nikdo 
žádnou připomínku 

 

 
4. Informace o zřízení Odboru informatiky (OIN) 

 
Pan Pobuda informoval KISC, že 23. 2. 2023 byl rozhodnutím RMČ schválen vznik nového 
Odboru informatiky ke dni 1. 4. 2023. Byla odsouhlasena nová organizační struktura, včetně 
tří nových pracovních pozic. Stávající pracovníci budou převedeni z Odboru hospodářské 
správy a k 1. 3. 2023 bude vypsáno výběrové řízení na vedoucí ho odboru informatiky. 
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Paní Sedmihradská měla dotaz, zda do nového odboru bude spadat i Informační kancelář, 
která historicky byla začleněna do IT. Informační kancelář zůstane jako oddělení v rámci OHS. 
 
 

5. Vyřazování technicky, legislativně a morálně zastaralého softwaru v evidenci úřadu 
 

Podkladový materiál byl členům KISC zaslán 27. 2. 2023 a představen tajemnicí KISC Markétou 
Kotkovou. 
 
Diskuse:  

o Členové KISC diskutují příčiny nevyřazování v předešlých obdobích 
o Pan Reimer navrhuje vyřadit jen položky s nulovou zůstatkovou hodnotou 
o Paní Sedmihradská navrhuje konzultaci s kompetentní pracovnicí úřadu pí Vonšovskou 
o Pan Pobuda souhlasí s úpravou materiálu na vyřazení tak, aby obsahoval jen položky 

s nulovou zůstatkovou hodnotou 
 
Hlasováno o usnesení KISC/01/02/2023 
 
Komise informační a Smart Cities 
 

I. Schvaluje 
Vyřazení technicky, legislativně a morálně zastaralého softwaru v evidenci úřadu 
dle Přílohy č. 1 tohoto materiálu a předložení materiálu RMČ. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 

 
 
6. Informace o postupu řešení smluvního vztahu s firmou VITA 
 

Informaci přednesl radní Mikuláš Pobuda – s firmou proběhlo jednání, jehož výsledkem je 
výpověď dosavadní smlouvy ze strany VITA s tím, že k 1. 7. 2023 bude uzavřena smlouva 
nová, obsahující inflační doložku. 
Bez diskuse 
 
Hlasováno o usnesení KISC/02/02/2023 
 
Komise informační a Smart Cities 
 

I. Bere na vědomí  
Informace o postupu řešení smluvního vztahu s firmou VITA. 
 

Výsledek hlasování:   

Pro Proti Zdržel se hlasování 

6 0 0 
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7. Přehled aplikací na úřadě 
 
Podkladový materiál byl vložen na Nextcloud 23. 2. 2023. (technická poznámka: Některým 
členům komise nedorazilo upozornění z Nextcloud. Bylo odsouhlaseno, že v případě vkládání 
nových materiálů na Nextcloud bude členům KISC zasílán e-mail s upozorněním a materiály na 
Nextcloud budou strukturovány podle jednotlivých jednání KISC.) Materiál představila 
tajemnice KISC Markéta Kotková.  
 
Diskuse:  

 iDES 
o Pan Pobuda – úřad platí SW pro správu majetku správní firmě Majetková a.s., měla 

by si platit správní firma sama 
o paní Sedmihradská – úřad má takto data pod kontrolou, byl plán realizovat 

elektronický oběh účetních dokladů na úřadě i pro oblast bytů a nebytů ve 
spolupráci s firmou Tom Computer v rámci iDES 

o pan Reimer – zvážit možnost exportovat stará data z iDES a zvážit možnost hostingu 
systému 

o pan Šilar – licence na Oracle budou pravděpodobně poskytnuty z MHMP, náklady 
na provoz budou nižší 

o pan Lojík – jedná se o Majetkovou a úřad je její 100 % akcionář 

 Office365 
o Pan Šilar - 2 fázové ověřování 
o Paní Sedmihradská – dotaz: od kdy platí úřad za licence – od doby nákupu nebo od 

doby instalace 
 
8. Různé 

 

 Mobilní rozhlas – pan Pobuda přednesl návrhy k rozšíření platformy využití Mobilního 
rozhlasu, a to i jako propagaci letáky v rámci měsíčníku Prahy 10. Pan Tyl požaduje 
doplnit QR kód na letáky 

 Web úřadu – pan Pobuda představil členům plány se stávajícím webem MČ. 
V nejbližších týdnech bude zadána analýza dosavadního stavu, ze které by mělo 
vyplynout, zdali má smysl vytvořit zcela nový web. Pan Reimer i ostatní členové KISC 
doporučují zadat tvorbu nového webu osvědčeným firmám, které tyto zakázky již 
realizují pro jiné MČ. Zároveň se doporučuje vytvořit přehled domén úřadu, které 
úřad platí. 

 
Jednání KISC bylo ukončeno v 18:20 
 

 
Markéta Kotková        Bc. Lukáš Tyl 
tajemnice KISC      předseda KISC   
  
 
 
 
V Praze 1. 3. 2023 
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